

Imported by / Importé par:
Fusion Products Ltd.
2905 Argentia Rd., Unit 2
Mississauga, Ontario Canada L5N 8G6

Fusion is a trademark of / Fusion est une
marque de commerce de Fusion Products Ltd.

MADE IN CHINA / FABRIQUÉ EN CHINE



Christmas Décor Jar Light
Lumière en pot décor de Noël

20237

FUSION™

CHRISTMAS DÉCOR JAR LIGHT LUMIÈRE EN POT DÉCOR DE NOËL

20237

INSTALLATION INSTRUCTIONS:

BATTERY OPERATED: REQUIRES 2 AAA BATTERIES (NOT INCLUDED)

1. REMOVE LID BY UNTHREADING FROM JAR IN A COUNTER CLOCKWISE DIRECTION.
2. INSTALL 2 AAA BATTERIES, ENSURING THE CORRECT POLARITY IS OBSERVED
3. FOR DAILY OPERATION, PLACE THE ON/OFF SWITCH IN THE ON POSITION UNDER THE LID OF THE JAR

CHANGING THE BATTERY:

1. CAREFULLY REMOVE THE LID BY UNTHREADING IN A COUNTER-CLOCKWISE DIRECTION.
2. PUSH THE SWITCH TO THE OFF POSITION.
3. REMOVE THE SCREWS (4) FROM THE BATTERY COVER.
4. CAREFULLY LIFT THE COVER TO ACCESS THE BATTERY COMPARTMENT, BEING SURE NOT TO DETACH ANY OF THE CONNECTED WIRES.
5. CAREFULLY REMOVE THE OLD BATTERIES FROM THE BATTERY COMPARTMENT.
6. REPLACE BATTERIES WITH 2 AAA BATTERIES, ENSURING THE CORRECT POLARITY IS OBSERVED.
7. RETURN THE SWITCH TO THE ON POSITION.
8. REASSEMBLE THE UNIT BY REVERSING THE ABOVE PROCEDURE.

Warning:

Battery must be recycled or disposed of properly. The battery cannot be ingested. Do not mix old and new batteries. Do not mix alkaline, standard (carbon-zinc), or rechargeable (ni-cad, ni-mh, etc.) batteries.

DIRECTIVES D'INSTALLATION :

FONCTIONNE À PILES: NÉCESSITE 2 PILES AAA (NON INCLUSES)

1. ENLEVEZ LE COUVERCLE EN LE DÉSENFILANT DU BOCAL DANS LE SENS ANTIHORAIRE.
2. INSTALLEZ LES 3 PILES AAA EN RESPECTANT LA POLARITÉ.
3. POUR UNE UTILISATION QUOTIDIENNE, METTRE LE COMMUTATEUR MARCHE/ARRÊT SOUS LE BOÎTIER SOLAIRE EN POSITION MARCHÉ.

REMPACEMENT DE LA PILE:

1. RETIRER SOIGNEUSEMENT LE COUVERCLE EN LE FAISANT TOURNER DANS LE SENS ANTIHORAIRE.
2. METTEZ L'INTERRUPTEUR EN POSITION ARRÊT.
3. ENLEVEZ LES VIS (4) DU COUVERCLE DU COMPARTIMENT À PILES.
4. SOULEVEZ DÉLICATEMENT LE COUVERCLE POUR AVOIR ACCÈS AU COMPARTIMENT DES PILES ET ASSUREZ-VOUS DE NE DÉBRANCHER AUCUN FIL.
5. RETIREZ SOIGNEUSEMENT LES ANCIENNES PILES DU COMPARTIMENT.
6. REMPLACEZ LES 2 PILES AAA EN RESPECTANT LA POLARITÉ.
7. REMETTEZ L'INTERRUPTEUR EN POSITION ON (ALLUMÉE).
8. RÉASSEMBLEZ L'UNITÉ EN SUIVANT À L'ENVERS LES INSTRUCTIONS CI-DESSUS.

Avertissement:

Il convient de recycler la pile ou de l'éliminer adéquatement. La pile ne doit pas être ingérée. Ne pas mélanger les piles neuves avec de vieilles piles. Ne pas combiner des piles alcalines, standard (carbone-zinc) et rechargeables (ni-cd, ni-mh).